

## **The First United Methodist Church in West Point, Georgia, visited the Confucius Institute**

At 10:30 a.m. May 21, 2019, a group of 12 people from the First United Methodist Church in West Point, Georgia visited the Confucius Institute at Troy University and experienced Chinese tea culture with visiting scholars at the Troy Campus. He Jing, introduced the history of Chinese tea, the types of Chinese tea and their roles in Chinese society to the guests, and then she performed a tea show. The guests had a taste Chinese green tea and black tea. They were particularly interested in Chinese culture, especially the tea culture, and had a heated discussion with visiting scholars on topic of Chinese tea art.

## 乔治亚州西点市第一联合卫理公会教堂一行来孔院参观

美国当地时间 2019 年 5 月 21 日上午 10 点半，乔治亚州西点市第一联合卫理公会教堂一行 12 人参观了特洛伊大学孔院，与特洛伊校区访问学者们共品佳茗。孔院何静老师向老人们介绍了中国茶的历史，中国茶的种类及其在中国社会中扮演的角色，然后为来宾们进行了茶艺表演，并请大家品尝了中国绿茶和黑茶。来宾们对中国文化，尤其是茶文化特别感兴趣，并与孔院老师就中国茶艺等话题展开了热烈的讨论。